

## ACTA REUNIÓ CLUBS 30/03/2022

En format telemàtic a les 18:00 hores . Son presents per part de la junta, Francina Guardiola (presidenta), També el secretari general , Sergi Noguera(que actua com a secretari).

Per part dels clubs:

C.T Cornellà, C.N. Barcelona, CT Sabadell, CT Granollers, Prat Triatlo 1994, Trirelay,, C.N. Olot, C.E Katoa i Transtriatlon .

S'inicia la reunió amb la benvinguda de la presidenta. Pren la paraula el Sr. Noguera per comentar el resultat de l'enquesta respecte com fer la distribució de premis i com modificarà la puntuació el tenir escola homologada en el rànquing de clubs. Adverteix que tant les conclusions de l'enquesta com la distribució presentada als clubs en el reglament de " criteris de subvenció temporada 2023 " ,son una proposta que marca les bases per debatre.

S'aprova per unanimitat la proposta enviada als clubs de repartiment, tant pel que fa al punts complementaris, com la proporció a nivell monetari a repartir entre els 10 primers clubs. El Sr. Noguera comenta que també es modifica el reglament d'atorgament de puntuacions per adaptar-lo a l'acordat i que també s'introdueix una modificació pel que fa a l'atorgament dels 20 punts extres a la lliga de Duatló de Muntanya, ja que el C.T Cornellà organitza una prova específica per clubs , i es en aquesta prova on es bonificarà en lloc del CNC Absolut.

El Sr. Castellà, comenta que en la ACCT s'ha comentat que es troba a faltar en el programa Jove Triatleta Complert@ alguna prova d'aquatló. El Sr. Noguera li explica que el calendari es va fer com sempre al gener, i que en aquells moments no havia cap prova d'aquatló confirmada , ja que les confirmacions d'aquesta modalitat s'han donat a finals de febrer. De totes maneres i considerant que l'aquatló es potser la millor porta d'entrada pels més joves , ja s'havia comentat amb diversos organitzadors ( CN Barcelona, Transtriatlon, Fasttriatlon ), que un cop hages confirmació de dates, es formaria un circuit jove exclusiu d'aquatlons. El Sr. Dobaño ofereix la seva prova d'aquatló per si es necessita per fer el circuit, però que la seva competició es fa en piscina, fet pel qual no sap si es possible. El Sr, Noguera li comenta que millor que les proves es facin en medi natural, ja que per les edats dels participants es el mes correcte.

El Sr. Noguera comenta que es va avançant en el tema dels cronometratges per la propera temporada i que es molt possible que es pugui mantenir el dorsal únic, encara que el xip si que es tindrà que anar a buscar a cada prova. Per últim comenta que s'està treballant en fer un model de dossier per presentar a possibles patrocinadors , però que també es passarà al clubs per tal que el puguin adaptar a la seva realitat i pugui servir per presentar a possibles col·laboracions.

I sense res més a tractar es tanca la reunió a les 18:55 hores del mateix dia.

